
 

 

§ 11 Övriga frågor 
 
Ledamot Caroline Silverudd Lundbom (L) frågade om läget avseende transporter till och från 
arenorna genom Slakthusområdet. VD svarade att han sitter med i styrgruppen för Söderstaden 
där ett PM har tagits fram som bl.a. belyser logistik och bullerfrågor. Diskussioner pågår. 
Ordförande upplyste om att han även är ledamot i stadsbyggnadsnämnden och har ett samlat 
grepp i frågan. 
 
Förslag på tid för studiebesök i bolagets arenor samt tid för en skiftesmiddag kommer att 
meddelas per mejl. 
 
 
  


